
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. juni 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål BB
Ministeren bedes redegøre for den overbelægning, der i hele 2011 har været
og fortsat er i Kriminalforsorgen særligt i arresthusene og i den forbindelse be-
des ministeren kommentere de forslag om aflastning af arresthusene som
Fængselsforbundet er kommet med i brevet af 14. juni 2011 til justitsministe-
ren jf. REU alm. del bilag 506.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL), Karen Hækkerup (S)
og Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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